Flying to Canada?

Our entry requirements are changing.

Find out if they apply to you.





An Electronic Travel Authorization (eTA) is a new entry requirement for visa-exempt foreign nationals travelling to Canada by air.

Who will need an eTA? ->

If you do not normally need a visa to enter Canada, you will need to get an eTA. U.S. citizens do not need an eTA or a visa.

When do you need an eTA?

As of August 1st, 2015, travellers can apply for an eTA online. As of March 15, 2016, travellers will need an eTA before they board a flight to Canada.

How do I get an eTA?

Applying for an eTA online is easy and takes only a few minutes. It only costs \$7 Canadian. All you need is your passport, a credit card, and an email address.

Apply today Canada.ca/eTA

搭乘飛機前往 加拿大?

我們的入境要求有變更。請留意這些變更是否適用於您。



eTA(電子旅行証)是什麽?

eTA是對免簽證的外籍人士搭乘飛機進入加拿大時的一項新入境要求。

哪些人需持有eTA?

如果您是免簽證進入加拿大,您便需要持有 eTA。美國公民並不需要持有 eTA 或簽證。

何時需取得eTA?

由二〇一五年八月一日起,旅客可在線申請 eTA。從二〇一六年三月十五日起,旅客於登上加拿大航班前需持有 eTA。

如何申請eTA?

eTA 線上申請流程簡單並只需幾分鐘時間。您需要準備好護照、信用卡和電子郵件地址。申請費用只是加幣七元。

立即申請 Canada.ca/eTA